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Kanjers! 

De Gierzwaluw 

Marc Menon, voorzitter VWGA 

0 p 30 maartjl. vond de jaarlijkse al
gemene ledenvergadering (ALV) van 
onze Vogelwerkgroep plaats, voor 

het eerst sinds 2019 weer 'live' in het zaaltje 
aan de Eerste Helmerstraat. De opkomst was 
groter dan ik ooit eerder heb gezien en het 
was goed zo velen te zien en te spreken! 
Naast bespreking van de vaste agendapun
ten (waaronder Vaststelling verslag van 
de vorige ALV, korte bespreking van het 
Inhoudelijk Jaarverslag Activiteiten VWGA 
in 2021, fmanciële verantwoording over het 
afgelopen jaar en de begroting voor het jaar 
2022), is ook uitgebreid (en soms verhit) ge

debatteerd over het al dan niet vaststellen van een eigen bijdrage voor het ontvangen 
van ons verenigingsblad De Gierzwaluw 'op papier' (naast digitaal) en ideeën voor het 
concept-Beleidsplan 2022-2024 van het bestuur. Binnenkort meer hierover. 
Ook hebben wij een aantal Kanjers verwelkomd die als actieve vrijwilligers onze ge
lederen gaan versterken en hebben wij afscheid genomen van enkele Kanjers die juist 
vele jaren zeer actief voor onze vereniging zijn geweest. 
Zo is de Commissie Bescherming met de komst van Margreet Groenenboom (als 
voorzitter/coördinator) en Adrie Streefland, naast Rinus Nieuwland, Gerard Hund en 
Zimbo Boudewijns, weer op volle sterkte. Dat is fijn, want bescherming van vogels in 
het Amsterdamse is één van de speerpunten van onze vereniging. Teun van Dijk blijft 
liaison tussen bestuur en Commissie Bescherming. 
Tycho Fokkema en Barbara Reijs hebben met ingang van 2022 de redactietaken van 
Roely Bos overgenomen en vormen samen met Frank van Groen en Robert Heems
kerk het nieuwe redactieteam van De Gierzwaluw. Wij kunnen vaststellen dat hun 
vuurproef is geslaagd als deze Gierzwaluw bij ons op de mat of in de mailbox ploft! 
Ook is er een nieuwe Kascommissie benoemd in de personen van Dick van Nes en 
Onna Hennis. Welkom, heren, en veel dank aan Edial Dekker en Ruud Smit die deze 
jaarlijks terugkerende klus vele jaren met grote precisie hebben uitgevoerd! 
Wij hebben eerder stilgestaan bij het overlijden van Annelies de Kleyn als trekker, 
organisator en coördinator van de Jeugdvogelclub. Floor Toot, Floor Smal en Bert 
Verweij, die in samenspraak met de familie de nalatenschap van Annelies ten aanzien 
van vogelzaken afwikkelen, hebben tijdens de vergadering een groot aantal verre
kijkers en andere materialen (vogelzoekkaarten, klembordjes, etc.) officieel aan de 
VWGA overhandigd ten behoeve van de Jeugdvogelclub. Deze zijn in grote dankbaar
heid aanvaard. Een prachtig gebaar! 
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Janneke Vorst is na ruim 11 jaar afgezwaaid als webmaster (technisch beheer van 
onze website). Ook was zij sinds de start enkele jaren geleden verantwoordelijk voor 
de digitale verzending van onze Nieuwsflits en de Gierzwaluw via Mailchimp. Dank je 
wel, Janneke! Janneke blijft wel betrokken bij de door haar geïnitieerde jaarlijkse foto
wedstrijd en de korte woensdagochtendexcursies. Deze laatste worden nu mogelijk ook 
uitgebreid naar het weekend voor wie door de week niet in de gelegenheid is. 
Frank Warendorf is ruim een jaar geleden grootvader geworden en heeft het stokje 
als coördinator van de Commissie Bescherming overgedragen (zie hierboven). Frank 
en zijn team opereren altijd een beetje in de luwte, en ik ben altijd weer verbaasd om 
achteraf - in hun jaarlijkse activiteitenverslag - een lange waslijst te lezen van vaak 
tientallen acties ter bescherming van vogels in het Amsterdamse. Ook schreef Frank 
periodiek mooie bijdragen in De Gierzwaluw over vogels in zijn achtertuin, waar ik 
gemakshalve ook het Beatrixpark toe reken, en meest recent nog over een Amsterdams 
onderzoek over Wilde Eenden die op platte daken broeden en de problemen die dat op
levert voor de pulletjes om bij open water te komen. Voor een select gezelschap bracht 
Frank in eigen beheer ook jaarlijks een prachtige vogelkalender uit met eigen foto's en 
bijpassende verhaaltjes. Dit jaar kreeg ik "Birdies" voor het eerst niet. Ik vreesde dat ik 
op een zwarte lijst terecht was gekomen, maar begrijp nu dat Frank - naast het groot
vaderschap - druk was met het schrijven van een familiekroniek. Hartelijk dank, Frank! 
Ook Evert Pellenkoft is - begreep ik - niet zo lang geleden opa geworden! Enig veld
werk in de archieven van onze vereniging leerde mij dat Evert al in voorjaar 2002 
(20 jaar geleden!) cursussen "Vogels herkennen" binnen onze vereniging gaf. Op een 
bijbehorend fotootje uit die tijd zien wij Evert met (nog) donker haar en dito snor in de 
weer met wit krijt voor een zwart schoolbord. Evert is een zeer ervaren en enthousiaste 
vogelaar met een schier eindeloze kennis over vogels waar hij anderen ook graag in 
laat meedelen. De succesvolle formule van een aantal bijeenkomsten en aansluitend 
excursies in voor- of najaar - in de loop der jaren versterkt met Frank van Groen -
draait als een tierelier. Ook dit jaar zat de voorjaarscursus in een mum van tijd vol. 
Zeer veel dank, Evert, we hopen dat wij nog af en toe een beroep op je mogen doen als 
excursieleider voor Ueugd)excursies! 
De vorige Gierzwaluw was de laatste van de hand van Roely Bos als hoofd-/eindredac
teur. Prachtig werk en een enorme kwaliteitsslag geleverd in de afgelopen 7 - 8 jaar! 
Onder meer de overgang van een zwart-wit blaadje naar een prachtige uitgave in kleur. 
Het vergt een bijzondere combinatie van liefde voor het schrijf- en redactievak, liefde 
voor vogels, veel eigen inbreng in de vorm van tekst en foto's, nauwgezetheid, duvels
toejager zijn, heel veel geduld, stressbestendigheid, flexibiliteit en probleemoplossend 
vermogen, tussendoor ook nog verhuizen ... en dit was Roely allemaal zonder meer op 
het lijf geschreven. Heel veel dank daarvoor, Roely! 
Aan de aanwezige afzwaaiers is in de vergadering een kleine attentie overhandigd. 
Voor de afwezigen volgt deze bij gelegenheid. Daarna was het tijd om 'live' met elkaar 
een borrel te drinken en bij te praten, en kwam een lange avond tot een mooi einde. 
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